
  

Bestyrelsesmøde nr. 21, den 4. maj 2022  side 1 a` 2 

Sted: Ishøj 

Tid: kl. 14:00  

Deltagere:  Ulrik Jansen (UJ) Alice Halle (AH) Susanne Mogensen (SM) Niels Jensen (NJ) og 
Steen Randa (SR)  

 Afbud:           Kristian Sørensen (KSO). 

Referent: Ulrik 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Mødets dagsorden: 

       1.       Godkendelse af seneste referat 

       2.       Meddelelser 

       3.       Turneringer  

       4.       Regnskab 

       5.    Eventuelt 

       6.      Næste møde   

 

 

 1, Godkendelse af seneste referat 

Referat nr.20 blev godkendt. 

 

 

2.   Meddelelser  

i. a. b. 

       

 

 



  

      Side 2 a`2 

 

. 3.   Turneringer  

a. Sommerturnering 1. juni 22, herunder spisning. 
 I forbindelse med åbningsturneringen var der en 1/3 der ikke ønskede spisning, og af de 2/3, der 
deltog i spisningen, var der flere, der udtrykte stor utilfredshed med madens kvalitet, herunder prisen. 
Bestyrelsen besluttede derfor, efter en drøftelse, at der ikke indgår spisning i forbindelse med 
afholdelse af sommerturneringen. 
Deltagergebyret sættes til 58,00 kr. 
 
b. Tur til fremmed bane inkl. overnatning. 
NJ havde undersøgt flere muligheder på Sjælland og øerne, men på grund af prislejet, var der enighed 
om, at turen går til Møn golfklub, idet prislejet er “rimeligt”, og der var stor tilfredshed med stedet 
sidste år. 
Der var enighed om den 12/13 juli 22, og NJ har efterfølgende bekræftet, at Møn golfklub har sagt ok, 
og han har bestilt 28 dobbeltværelser og 6 enkeltværelser, og afventer en ordrebekræftelse. 
Klubben yder et tilskud på kr.200 pr. deltagende golfspiller. 
 
c. Tur til fremmed bane uden overnatning. 
NJ foreslog Mølleåen golfklub, hvor han havde fået tilbud på greenfee og mad for 410 kr. 
Efter lidt drøftelser, blev det besluttet, at turen bliver mandag den 12 september 22, og NJ har 
efterfølgende fået dette bekræftet fra Mølleåen. Der kan forventes efterårsarbejde på banen, (prikning 
m.m.) 
Klubben yder 102 kr. i tilskud. 
 

 4. Regnskab 

AH oplyste, at regnskabet så meget fornuftigt ud, og der var plads til at yde de ovennævnte tilskud. 
Medlemsantallet er ca.70. 

 

6. Eventuelt 

SM oplyste, at der var flere, der udtrykte ønske om, at der afholdes en 9 hullers turnering med 
efterfølgende socialt samvær. 
Spørgsmålet har været drøftet før, og det tages op igen på næste bestyrelsesmøde. 

5. Næste møde 

Onsdag den 15/6-22 kl.14.00 i bestyrelseslokalet i klubben. 


